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Porządek posiedzenia Komisji Rozwoju … Nr 6/05 z dnia  24 maja  
2005 r 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego  posiedzenia. 
2. Przygotowanie do obsługi sezonu wczasowo – turystycznego 

a. plaŜe 
b. punkty informacji  
c. współpraca z instytucjami partnerskimi 
d. przestrzeganie prawa i porządku publicznego 

3. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 

 
 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Bogdan śabiński  – 

Przewodniczący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy 6 spośród 7 osobowego 
składu Komisji, co stanowi kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji.  

 
Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad, 

który zost ał przyjęty jednogłośnie  przy 6 głosach „za” bez 
uwag.  

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 

 
 Radna nieobecna – Teresa Grzybowska. 
 
 
 
Ad. 1.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia . 
 
    

Przewodniczący  Komisji Bogdan śabiński   poddał pod 
głosowanie: 
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Protokół Nr 5/2005 z dnia 19  maja  2005 r 

  

 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  
Protokół Nr 5/2005 bez uwag.  
 
 

 
Ad. 2. Przygotowanie do obsługi sezonu  wczasowo - 

turystycznego . 
 

a) plaŜe 
b) punkty informacji 
c) współpraca z instytucjami partnerskimi 
d) przestrzeganie prawa i porządku publicznego 

 
W przedmiocie sprawy głos zabrali: 

 
 

Jacek Partyka Komendant Komisariatu Policji w Ustce 
- poinformował, iŜ Posterunek Policji w Rowach będzie czynny 

całą dobę , wzorem roku ubiegłego. Zostanie uruchomiony od dnia 
15 czerwca do 30 sierpnia . Od godz. 6 00 do godz. 6 00 
(całodobowo) będą dyŜury w budynku oraz patrole uliczne. W 
Rowach będzie przebywało od 15 – 17  funkcjonariuszy i 
komendant W roku ubiegłym były problemy z sezonem letnim w 
zakresie jakości pracy Policjantów. Błędy, które były w ubiegłym 

sezonie wynikały z zachowania Policjantów i mam nadzieję, Ŝe to 

się nie powtórzy w tym sezonie. Na terenie gminy sezon letni 

obsługiwać będą Policjanci miejscowi tj. ze Słupska i Ustki. Od 
października 2004 r mamy problemy z włamaniami i kradzieŜami w 

m. Rowy, Dębina,  
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Poddabie.  Problem stwarzają nam Rowy i nie jesteśmy w stanie 

zabezpieczyć tej miejscowości jednym patrolem na dobę. W 
zaleŜności od potrzeb wsparcia udzieli KM Słupsk i KP Ustka. W 

toku negocjacji jest sprawa patroli  słuchaczy Szkoły Policji w 

Słupsku. Policjantów przyjezdnych (8 osób z Komendantem) 
naleŜy zakwaterować i wyŜywić odpłatnie by nie było pomówień, 

Ŝe ktoś Ŝywi Policjantów za darmo , a za to nie reaguje na 
zdarzenia. Koszt szacunkowy wyŜywienia to kwota ok. 10 tyś zł. 

Proszę o wsparcie w zakresie wyŜywienia Policjantów 

przyjezdnych. Ponadto bardzo proszę o pozytywne rozpatrzenie 

prośby z roku ubiegłego i zafundowanie zakupu aparatu cyfrowego 

dla Komisariatu Policji w Ustce. (koszt ok. 2 tyś zł). Ponadto proszę 

o kontynuację  zakupu opasek (bezpieczna gmina) dla szkół 

podstawowych  
 
 
Zdzisław Lesiecki Zastępca Wójta 
- zwrócił się z zapytaniem do Pana Komendanta czy widzi 

celowość utworzenia StraŜy Gminnej, która by pomogła Policji  w 

utrzymaniu porządku 

 

Jacek Partyka Komendant Komisariatu Policji w Ustce 
- w Ustce jest StraŜ Miejska, która słuŜy pomocą  Policji w zakresie 

partnerstwa . Jestem za tym by była StraŜ Gminna , która 

odciąŜyłaby dzielnicowego . 
 

Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- proponuje by w kaŜdej miejscowości  naszej gminy w sezonie 
letnim pojawił się radar chociaŜ 1 raz na 2 miesiące 
 
 
Członek Komisji Edward Sasko 
- poruszył problem hałaśliwych i szybko jeŜdŜących  motorów 

 
Jacek Partyka Komendant Komisariatu Policji w Ustce 
- problem ten jest poruszany od dłuŜszego czasu lecz wbrew 

pozorom nie jest tak źle. Patrząc na statystyki wypadków 

związanych z motorami nie ma. Staramy się reagować na 

motocykle, których jest duŜo mniej niŜ samochodów. Zwrócimy 
uwagę na motocyklistów. 
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Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- sprawę zakupu aparatu cyfrowego przyjmujemy jako hasło do 

przeanalizowania przez Komisję 
 
 
W związku z poprawą bezpieczeństwa ,Komisja 
wnioskuje o wystąpienie do Zarządu Dróg Powiatowych  
o poprawę stanu technicznego drogi Dębina-  Poddąbie, 
która skraca moŜliwość reagowania na zdarzenia.  
 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 
 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła   
wniosek  jak wyŜej. 
 
 
Justyna Sokołowska 
- przedstawiła informację dot. przygotowania do sezonu 2005 r w 

Gminie Ustka zgodnie z zał. Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
 
Komisja przyjęła do wiadomości informacje w zakresie 
przygotowania do obsługi sezonu wczasowo – 
turystycznego.  
 
 
 

Ad. 3. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 



- 6 – 
 
 Sprawa artykułu prasowego 
 
  
 W związku z  artykułem prasowym z dnia 23 maja 2005 r  

„Głos Słupski” – „Czy Rowy staną się turystyczną 
pustynią? Sami sobie nie poradzimy!” i podaniem 
nieprawdziwych informacji  , Ŝe w m. Rowy nic się nie 
robi , Komisja zwraca się do Pani Sekretarz  o 
przygotowanie stosownego  pisma do redakcji Głosu 
Słupskiego w porozumieniu z Przewodniczącym Komisji. 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 
stanowisko. 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła   
stanowisko jak wyŜej. 
 

 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- przedstawił pisma skierowane na Komisję przez 

Przewodniczącego Rady 
 
 

Pismo Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 
Turystyki Rady Miejskiej w Ustce  
- dot. zaproszenia na posiedzenie wyjazdowe Komisji Rady 
Miejskiej w Ustce z Komisją Rady Miejskiej w Słupsku w dniu 03 

czerwca 2005 r  celem rozpoznawania rz. Słupi pod kątem 

wykorzystania jej walorów dla rozwoju turystyki w regionie 
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  Komisja przyjęła powyŜsze do wiadomości. 
 
 
  Harcerski Klub Sportowy „Lotna” z siedzibą w Rędzikowie  

- dot. wydzierŜawienia na okres miesięcy letnich lipca-sierpnia 
2005 r cz. działki Nr 7/9 , aktualnie działki Nr 128 i 129  o pow. 
2.000 m 2 

w m. Poddąbie z przeznaczeniem na Konną Stanicę 

Harcerską 
 

 
Komisja zapoznała się z odmowną   odpowiedzią  Urzędu 
Gminy oraz petycją mieszkańców i właścicieli pensjonatów z m. 
Poddąbie. 

 
 
 
  Zdzisław Lesiecki Zastępca Wójta 

- nie jesteśmy przeciwni by była rekreacja konna w m. Poddąbie. 
Gmina nie ma takich terenów by spełniały wymogi na rekreację 

konną ze względów sanitarnych  (bliskie sąsiedztwo obiektów 

gastronomicznych). Zgodnie ze zmianą miej. Planu szczegółowego 

zag. przestrz. m. Poddąbie oraz zmianą miej. Planu ogólnego zag. 

przestrzennego Gminy Ustka działki, o które zwraca się Klub 

przeznaczone są  pod plac wypoczynkowy z amfiteatrem. 
Obowiązujący plan wprowadza zakaz lokalizowania funkcji 

negatywnie oddziaływujących na środowisko. Gmina chce pomóc 

Klubowi i zwróci się do Nadleśnictwa o rozwaŜenie moŜliwości 

wydzierŜawienia na rzecz Klubu części działki Nr 46/7 w m. 
Poddąbie na okres sezonu letniego z przeznaczeniem na rekreacyjną 

jazdę konną. Przez okres dwóch lat na w/w działkach była 

lokalizacja rekreacyjna jazda konna lecz były cały czas skargi. 
 

 
 

Komisja popiera stanowisko Komisji Edukacji tj.  
Po wysłuchaniu przedstawicieli Urzędu Gminy, który nie 
jest negatywnie ustosunkowany do tego typu 
działalności i   podjął działania w zakresie innej 
lokalizacji , poniewaŜ lokalizacji  na  działkach Nr 128 i 129   
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jest niemoŜliwa z uwagi na negatywne oddziaływanie na 
środowisko .  
Komisja widzi potrzebę zlokalizowania Konnej Stanicy 
Harcerskiej  w sezonie letnim na terenie leśnym tj. na cz. 
działki 46/7 w m. Poddąbie. 
Zainteresowani winni zgłosić się do Nadleśnictwa celem 
omówienia w/w sprawy  

 
   
 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji  
o godz. 12 00  zamknął obrady Komisji. 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

   
 
 
  Protokołowała                       Przewodniczący Komisji 

 
      GraŜyna Frankiewicz              BOGDAN śABIŃSKI 

 
 
 
 
 
 


